

Title (en)
Package.

Title (de)
Verpackungsbehälter.

Title (fr)
Emballage.

Publication
EP 0563426 A1 19931006

Application
EP 92105670 A 19920402

Priority
EP 92105670 A 19920402

Abstract (en)

The invention relates to a package container, consisting of at least two shaped items (1, 2) which bound the hollow space of the container and are formed from shavings of recycled paper and/or cardboard by the suction method. According to the invention, the shaped items (1, 2) are constructed as hollow bodies whose interior (4) is closed off by a flat covering tray (6) of the same material, the flat, smooth side (3) of each shaped item (1, 2) and of the associated covering trays (6) forming the inner and outer surfaces of the container (1), and the rough surfaces (2') of the shaped items (1, 2) and of the covering trays (6) being directed into the interiors (4) of the shaped items. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Verpackungsbehälter, bestehend aus mindestens zwei den Behälterhohlraum begrenzenden Formkörpern (1, 2), die aus im Saugverfahren ausgeformten Altpapier- und/oder Kartonagenschnitzeln gebildet sind. Nach der Erfindung sind die Formkörper (1, 2) als Hohlkörper ausgebildet, deren Innenraum (4) mit einer ebenflächigen Deckschale (6) aus dem gleichen Material abgeschlossen ist, wobei die ebenflächigen, glatten Seiten (3) jedes Formkörpers (1, 2) und der zugehörigen Deckschalen (6) die Innen- und Außenflächen des Behälters (1) bilden und die rauen Flächen (2') der Formkörper (1, 2) und der Deckschalen (6) in die Innenräume (4) der Formkörper gerichtet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 81/16

IPC 8 full level

B65D 81/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 81/022 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 2081225 A 19820217 - SEYFERT WELLPAPE
- [YD] DE 8714602 U1 19890309
- [Y] US 5040696 A 19910820 - LIEBEL HENRY L [US]
- [Y] FR 2165077 A5 19730803 - SCHEIDEGGER WALTER CIE
- [A] US 3016177 A 19620109 - CHAPLIN CHARLES J

Cited by

DE9319553U1; US2021316935A1; US11905101B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0563426 A1 19931006; EP 0563426 B1 19961204; AT E145878 T1 19961215; DE 59207625 D1 19970116

DOCDB simple family (application)

EP 92105670 A 19920402; AT 92105670 T 19920402; DE 59207625 T 19920402